
V sobotu 26.května 2012, se v havlíčkobrodském hotelu Slunce, uskutečnilo jednání VV ŠSČR 
s předsedy Krajských šachových svazů, tak jak uložilo usnesení Konference ŠSČR z 26. Února 
2012,hlavní otázka pro jednání, rozhodnout o další budoucnosti rozpočtu ŠSČR na rok 2012, 

jeho schválení, či neschválení. 

Tato zásadní otázka se velmi zkomplikovala ve chvíli, kdy během měsíce března 2012, vešla 
ve známost výrazná změna ve výši předpokládaných příjmů z dotačních programů MŠMT pro 
ŠSČR. 

Na základě výrazného nárůstu příjmových položek, musel reagovat VV ŠSČR přípravou 
nového – upraveného návrhu čerpání rozpočtu, ve kterém je základní struktura zachována, 
podle rozpočtového provizoria, schváleného Konferencí ŠSČR v únoru 2012, přidána byla řada 
nových projektů, jejichž realizaci umožňuje poskytnutá dotace. Klíčovými problémy byly 
parametry pro možné využití dotací, které stanovuje MŠMT v rámci dotační smlouvy se ŠSČR. 

Vzhledem k tomu, že zásadní program 5 je nový, je nutno výklad řady těchto parametrů ještě 

průběžně upřesňovat, což je pro jeho čerpání, jasnosti podstatné. 

Vzhledem k omezenému času, jde o velmi náročný úkol, který VV ŠSČR řešil na svém 69. a 
70.jednání, se kterými máte možnost se seznámit na webových stránkách ŠSČR 
www.chess.cz. 

Určitým východiskem se stal text Červené knihy, jedná se o živý materiál, na kterém se dále 
pracuje a je možné přispět podnětným návrhem.  

 Vývody jsou ale zřejmé, na postavení šachu je co zlepšovat a byly jasně pojmenovány i oblasti, na 
které je potřeba se zaměřit. VV následně přidělil jednotlivým kapitolám zdroje z dotace MŠMT. 
Přihlížel při tom k již navrženým konkrétním projektům (schválen a realizován není přitom stále 
žádný), přičemž některé kapitoly tyto konkrétní projekty zatím nemají a jejich podoba tak bude 
vycházet z alokované částky. Výsledkem této práce je návrh čerpání rozpočtu 2012,  

Druhou,zásadní otázkou, kterou schůzka VV ŠSČR s předsedy KŠS řešila,byla o svolání mimořádné 
konference ŠSČR. 

V úvodu jednání, byli přítomní seznámeni se změnou ve VV ŠSČR, kdy ve čtvrtek 24.května 2012 na 
svou funkci člena VV ŠSČR a hospodáře ŠSČR rezignovala Ing. Jarmila Voráčková a v pátek 
25.května 2012 VV ŠSČR kooptoval do funkce hospodáře a člena VV ŠSČR ing. Rostislava Svobodu. 

Z výsledku čtyřhodinového jednání vyplynulo, že mimořádná konference ŠSČR nebude, alespoň ne 
v dohledné době, o čemž bylo rozhodnuto v hlasování. Prvořadým je nyní a v co nejbližší době 
realizovat, rozdělit zvýšený finanční příděl tak, aby v maximální míře aktivoval šachovou činnost 
v regionech, ŠO, ŠK, ale současně byl zúčtovatelný podle přísných, ale dosud ne zcela jasných kritérií 
ministerských dotací! A to je podstatné pro čerpání - využití finančních prostředků ŠO, ŠK, KŠS, 
k čemuž ale již nyní je potřebné připravit si projekty, které bude možné předkládat k financování. 

 Další jednání bude následovat za měsíc 30.června 2012, opět v Havlíčkově Brodě, kterého se 
z KŠS zúčastní předsedové, hospodáři a vedoucí(manažeři) KŠCM a po této schůzce, jednání, 
by mělo být jasno i o budoucímu vývoji šachu. Do každého z krajů by mělo přitéct v 
průměru stopadesát tisíc (zúčtovatelných) korun, a to se vyplatí!? Bude pak velmi záležet na 
zpracovaném projektu, termínu předání a z dokladování výdajů podle zásad, neboť na tom 
pak závisí úhrada nákladů! 

 Projekty si připravte již nyní do uvedené schůzky, aby se případně už jen upravily a včas 

předložily.  

   

Dne 28. května 2012                                             Václav Paulík  - předseda KŠS Vysočina 
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